
Askerödsbygdens byaförening
Styrelsemöte 2024-05-23

Närvarande: Jonas Wilson, Ingela Envall, Jessica Wester, Trevor Graham, Benita Jonsson,
Karin Hässler, Gabrielle Hallberg

§1 Mötet öppnas

§2 Val av mötessekreterare

Jonas väljs till sekreterare

§3 Val av justerare

Trevor väljs till justerare

§4 Tillbakablick till förra mötet och vad vi planerade då

Vårmarknaden var välbesökt och det rullade på fint. Föreningen sålde snabbt alla lotter och
säljarna var nöjda. Det är tryck från utställarna som undrar när det är marknad härnäst. Det
var bra nyheter inom administrationen inför denna marknad, med ett googleformulär där vi
fick in kontaktuppgifter till utställarna och alla utställare blev medlemmar i föreningen.

Växtauktionen gick bra, trevligt arrangemang. Lagom många, 20 personer ungefär. Vi sålde
för 1265 kr. Den dyraste saken gick för 50 kr, det vanliga är att saker såldes för 5-25 kr.
Gruppen bestämde att pengarna ska gå till en bussresa till en fin trädgård. Vi samtalar om
eventuella besöksmål, exempelvis Bosjökloster, Klinta trädgård, Peter Linders Plantskola
och Holma gård utanför Höör.

Pop-up träningen genomfördes med nästan 20 deltagare. Det var uppskattat och Anna från
Studio Aktiv 24 säger att de kan vara intresserade av att komma tillbaka. Hon är in kontakt
med Jonas om detta.

§5 Bildtävling

Jessica vill sätta igång en bildtävling för att få in bra bilder till kommande års program.
Tävlingen kan handla om att personer i bygden får dela fina bilder från Askerödsbygden. Det
kan exempelvis göras via facebook. Det kan heta “Askeröds bildtävling 2024” och så kan vi
ha det i flera år.

Jessica sätter igång tävlingen på facebook och så ser vi till att på ett lämpligt sätt kora en
vinnare i slutet på året. Första pris är att bli omslagsbild på nästa års program. Vi kan också
prata med gratistidningar så att bilder kan publiceras där.

§6 Driven

Kommunikationsgruppen har ordnat en gemensam mappstruktur på Google drive. Här ska vi
samla saker som styrelseprotokoll, årsmöteshandlingar, kontaktuppgifter, stadgar med mera.



Jonas presenterar mappstrukturen och vi hjälps åt att logga in.

§7 Byadagen

I år kör vi en knytisfrukost på nationaldagen den 6 juni. Benita, Jonas och Ingela håller i det
hela. Det blir ett basutbud bestående av bröd, pålägg, kaffe, te, juice och sill. Därutöver blir
det knytis där folk får ta med saker som de vill äta. Jonas tar med scones, Ingela smoothies
och så hoppas vi gästerna har med sig olika goda saker.

Styrelsen diskuterar intensivt om vi ska servera sillsmoothie, men denna gång blir det inte
så.

Inbjudan skickas ut på mail inom kort.

§8 Sju sorters spel

Jessica håller i sju sorters spel vid sex olika måndagar under sommaren. Jessica får
tillåtelse att köpa in kaffe och fika vid dessa tillfällen.

§9 Övrigt

Förra året hade vi en cirkus på plats för skördefesten. Det var ganska så dyrt. Om
marknadsgänget vill planera in liknande saker i år kan det vara bra att ge en ram för vilka
kostnader som är ok. Styrelsen diskuterar och ser det som en självklarhet att de 5000 kr
som föreningen fått av Lions ska tillfalla marknadsgänget som ordnade pengarna och att de
dessutom har möjlighet att använda några tusen till. Omkring 7500 kr kan vara en bra
riktlinje.

§10 Mötet avslutas

Jessica Wester Jonas Wilson
Ordförande Sekreterare

Trevor Graham
Justerare


